
1 

 

PROTOKÓŁ Nr 0012.1.10.2019 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Skarbu 

w dniu 22 października 2019 r. 
 
Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala nr 130 A.   
Czas posiedzenia Komisji: 14.30 – 16.00. 

W   posiedzeniu   uczestniczyli   członkowie   Komisji  oraz  zaproszeni  goście,  zgodnie 
 z załączonymi listami obecności.  

Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

3. Projekty strategiczne. 
 

4. Podatki i opłaty lokalne. 
 
 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie 

miasta Jastrzębie-Zdrój na 2020 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych  
na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2020 rok. 
 

5. Sprawy bieżące: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój wraz z autopoprawką, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój  
na 2019 rok wraz z autopoprawką, 
 

 Pismo dotyczące zmiany przeznaczenia rezerwy celowej na zapewnienie realizacji 
projektów z udziałem środków z Unii Europejskiej zgodnie z warunkami przyznanego  
dofinansowania i rezerwy celowej na pokrycie 

     kosztów oddanych do użytkowania inwestycji, 
 
 Projekt uchwały w sprawie ustalenia obowiązujących w 2020 roku stawek opłat za 

usunięcie i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg na parkingach strzeżonych 
oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku wydania dyspozycji usunięcia pojazdu, 
a następnie odstąpienia od jego usunięcia, 

 
 Projekt uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  

i społecznej, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych przewidziane dla Miasta Jastrzębie-Zdrój na rok 2019,  

  
 Projekt uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu 

w Mieście Jastrzębie-Zdrój, 
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 Projekt uchwały w sprawie Rocznego programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy                         
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020,  

 
 Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych (19.709,21), 
 
 Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych (130.214,12), 
 
 Wniosek o umorzenie należności głównej, odsetkowej i kosztów postępowania 

sądowego oraz komorniczego z lokalu przy ulicy Miodowej, 
 
 Wniosek o umorzenie należności głównej, odsetkowej i kosztów postępowania 

sądowego oraz komorniczego z lokalu przy ulicy Stodoły, 
 
 Wniosek o umorzenie zaległości z tytułu dzierżawy gruntu pod kiosk handlowy na 

targowisku miejskim przy ul. Arki Bożka,  
 
 Wniosek o umorzenie zaległości z tytułu dzierżawy gruntu pod kiosk handlowy na 

targowisku miejskim przy ul. Arki Bożka,  
 

 Pismo Organizacji Międzyzakładowej Solidarność w sprawie Zarządzenia Prezydenta 
Miasta w sprawie zasad udzielania dofinansowania opłat za kształcenie dla nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez miasto Jastrzębie-Zdrój, 

 
 Pismo Polskiego Towarzystwa Tanecznego dotyczące prośby o udzielenie wsparcia 

organizacyjnego i finansowego w realizacji Mistrzostw Polski tańca w Jastrzębiu-
Zdroju. 

 
   6. Wolne głosy i wnioski. 
 
   7. Zakończenie posiedzenia. 

 
Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Budżetu i Skarbu – Szymon 
Klimczak. Powitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości. 
 
Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad.  
 
Porządek obrad został przyjęty głosami: za– 5, przeciw– 0, wstrzymujących się– 0. 
 
Ad. 3. 
Projekty strategiczne. 
 
Agnieszka Łukaszewska-Pabich - Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds. Strategii i Rozwoju 
Projekt kluczowy pn. Budowa południowej obwodnicy miasta, projekt decyzją Zarządu 
województwa, którzy stwierdził, że projekty infrastrukturalne i drogowe nie będą  
realizowane w ramach Zespołu Transformacji regionów górniczych, został odrzucony,                 
w tym momencie czekamy na realizację tego projektu w ramach następnej perspektywy 
UE. 
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Realizacja II etapu Ośrodka Wypoczynku Niedzielnego- również projekt został złożony do 
Zespołu Transformacji przy Urzędzie Marszałkowskim, z racji tego, że aktualnie nie ma 
wolnych środków na realizację tego typu projektów, został on odłożony. Próbowaliśmy 
chociaż częściowo remont budynku położonego po lewej stronie, 5 czerwca br. złożyliśmy 
wniosek do Fundacji JSW, projekt wpisuje się w działania statutowe JSW, pomimo dwóch 
transz wypłacania dotacji, dotacja nie została przyznana, opiewała na kwotę około 2 mln 
złotych.  
 
Tadeusz Sławik 
Proszę o przypomnienie, jakie elementy mają wchodzić w realizację II etapu 
modernizacji OWN-u 
 
Agnieszka Łukaszewska-Pabich   
Mają się pojawić ścieżki spacerowe wokół zbiornika wodnego, plac zabaw, podwieszane 
tarasy widokowe, odremontowanie budynku restauracyjnego. Oczekujemy na 
dofinansowanie ze środków UE, o takie dofinansowanie w ramach przyszłej perspektywy 
będziemy występowali.  
 
Tadeusz Sławik 
Jestem zaskoczony, że korty tenisowe nie zostały zgłoszone do rewitalizacji, proszę                  
o rozważenie włączenia tego do drugiej transzy modernizacji OWN-u.   
 
Agnieszka Łukaszewska-Pabich   
Rewitalizacja Jaru Południowego, od września 2018 roku zostało  zawieszone 
postępowanie prowadzone przez Prezydenta Miasta Tychy, dotyczące spraw spadkowych, 
procedury spadkowe są długotrwałe, miasto nie ma możliwości do ich przyspieszenia.  
Strefa Centrum – jesteśmy przed konsultacjami społecznymi odnośnie zmiany Studium 
Warunków Zabudowy, zostały złożone cztery wnioski, trzy wnioski dotyczące zmiany 
przeznaczenia terenu na tereny zielone, jeden wniosek o utrzymanie statusu obecnego, 
konsultacje społeczne będą prowadzone na początku listopada br.  
 
Tadeusz Sławik 
Niezmiennie od 12 lat prezentuję takie stanowisko, aby tam stworzyć serce naszego 
miasta na warunkach, które chciałby samorząd, nie firma zewnętrzna, ażeby tak uczynić, 
potrzebny jest wysiłek. Zmiana zapisów Studium, potem trzeba ten teren kupić i zrobić 
Centrum. Jest to wielki projekt na wiele lat.  
 
Agnieszka Łukaszewska-Pabich   
Uruchomienie Centrum Nauki Innowacji i Biznesu, dodaliśmy informację, po liście pani 
Prezydent do pana Premiera, że program zostanie wpisany do Programu dla Śląska,  
jednak program ten nie ma swoich środków, środki na realizację będą pozyskiwane                        
z przesunięć z innych funduszy zewnętrznych. Centrum Nauki Innowacji i Biznesu został 
zaprezentowany Agencji Rozwoju Przemysłu, może się stać jednym z elementów 
Innowacyjnego Węgla, jest to program prowadzony przez Agencję, Ministerstwo 
zasugerowało rozważenie inwestycji w trybie partnerstwa publiczno-prywatnego,  
czekamy na decyzję Ministra w tym zakresie.  
 
Tadeusz Sławik 
Kto sugerował partnerstwo publiczno-prywatne? 
 
Agnieszka Łukaszewska-Pabich   
Minister Inwestycji i Rozwoju, pan Minister Kwieciński.  
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Tadeusz Sławik 
Nie znam inwestycji tego typu w RP, która w taki sposób była zrealizowana.  
 
Agnieszka Łukaszewska-Pabich   
Park w Ełku, park w Elblągu, Gdański Park Technologiczny, Wrocławski Park 
Technologiczny, wszystkie zostały uruchomione w tym trybie.  
Odnośnie rewitalizacji połączenia kolejowego pomiędzy Jastrzębiem, a Aglomeracją 
śląską, jesteśmy po spotkaniu w dniu 15 października br.  dostaliśmy zapewnienie od 
przedstawicieli PKP PLK, że połączenie to będzie wpisane do programu Kolej Plus. 
Program Kolej Plus czeka na zatwierdzenie przez Radę Ministrów, kiedy to nastąpi, nie 
wiadomo, być może w przeciągu kilku miesięcy.  Według przedstawicieli PKP PLK 
wysokość przygotowania Studium wykonalności będzie wynosiła około 5 mln złotych, 
środki na to przewidziane będą w programie Kolej Plus, w proporcjach 85% do 15% 
wkładu własnego samorządów. Miasto Jastrzębie-Zdrój zostało wyznaczone jako 
koordynator działań współpracy samorządów odnośnie przywrócenia połączenia 
kolejowego. Co do tzw. Szprychy siódmej, dostaliśmy informację, że jest to program 
niezależny od programu Kolej Plus, realizowany przez port lotniczy, prawdopodobnie 
realizowany po 2030 roku, będzie to szybkie połączenie pomiędzy portem lotniczym,                  
a Ostrawą.   
 
Bronisław Lepczyński 
Pkt 3 – Tworzenie przestrzeni publicznej w rejonie ulicy Sybiraków, pan radny Sławik 
powiedział, że przestrzeń tę należy odkupić, kto tam jest właścicielem?  
 
Roman Foksowicz 
Właścicieli było wielu, aktualnie jest jeden, od kilkunastu lat funkcjonuje to jako teren 
skupiony przez jedną firmę. Trudno powiedzieć, jaka byłaby cena, szacunki sprzed 15 lat 
wynosiły 8 milionów, sądzę, że aktualnie byłoby to około 50 milionów.  
 
Anna Hetman 
Trzeba podejmować decyzje strategiczne mające na celu rozwój miasta. 
 
Szymon Klimczak 
Skoro zostaliśmy wyznaczeni na koordynatora działań odnośnie programu Kolej Plus, 
chcę zapytać jaki miasto ma plan działania odnośnie tego.  
 
Anna Hetman 
Po ostatnim spotkaniu, w którym brali przedstawiciele samorządów i Urzędu 
Marszałkowskiego i PKP PLK, dyskutowano na temat, jaką linią, drogą przebiegać będzie 
kolej. Wypowiadali się fachowcy, teren jest bardzo trudny, przeprowadzone będą badania 
geologiczne. Planuje się wykonać trzy warianty Studium, aby optymalny wariant był 
wybrany. Pozostały trzy samorządy, które będą partycypować w kosztach Studium tj. 
Jastrzębie-Zdrój, Pawłowice, Żory. Panowie mieli się rozeznać w temacie, czy Urząd 
Marszałkowski poprowadzi całą procedurę przy postępowaniu. Do tego będziemy dążyć 
aby to Urząd Marszałkowski pilotował i godził samorządy przy tych pracach.  
 
Roman Foksowicz 
Marszałek jest tą instytucją, która pogodzi wszystkich i wskaże te warianty, które mają 
być rozpatrywane w Studium.  
 
Anna Hetman 
Nas interesuje aby pociąg dojeżdżał do Jastrzębia, niestety nie mamy wpływu na to, 
żeby wskazać konkretną drogę, którą ma przebiegać linia, nie wszystko jest zależne od 
nas.  
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Bolesław Lepczyński 
Czy połączenie, które ma powstać, ma łączyć miasto z portem Solidarność? 
 
Anna Hetman 
To są dwa różne projekty. 
 
Roman Foksowicz 
My mówimy o połączeniu Jastrzębie-Katowice i to nas interesuje. Inny temat,  temat 
przyszłości, to planowanym połączeniu CPK Baranowice z magistralą kolejową, w różnych 
kierunkach tj. Katowice, Kraków, Ostrawa przez Jastrzębie, jest to szybka kolej, inny 
temat.  
 
Tadeusz Sławik 
Bardzo długo trwa to dogadywanie. Urząd Marszałkowski od tego jest, aby takie rzeczy 
koordynować. Kolejny temat co do partycypowania w kosztach, były różne koncepcje, 
decyzja o programie to decyzja Premiera i całego rządu. Na Konwencji w Katowicach 
zapewniano nas, że Jastrzębie będzie w tym programie.  
 
Roman Foksowicz 
Kilka miesięcy Rząd potrzebuje na dopracowanie programu Kolej Plus.  
 
Anna Hetman 
Prawdopodobnie do pół roku. 
 
Szymon Klimczak 
Należałoby spróbować znaleźć wspólne interesy z gminami, które odmówiły partycypacji 
w kosztach tego projektu, pokazywać temat w mediach.  
 
Roman Foksowicz 
Orzesze od początku jest przeciwne, przejęło strategię przejmowania mieszkańców z 
dużych miasta, a do pracy jeździli do Katowic i pobliskich miast. Orzesze stawia na 
zabudowę jednorodzinną, niestety wzdłuż dawnych linii 159 niestety ta zabudowa trwa.  
Mikołowowi i Łaziskom, jako miasto Jastrzębie nie mamy nic do zaoferowania.  
 
Ad. 4. 
Podatki i opłaty lokalne. 
 
 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie 

miasta Jastrzębie-Zdrój na 2020 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych na 
terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2020 rok. 

 
Uzasadnienie do projektów uchwał przedstawił Dariusz Holesz – Skarbnik Miasta. 
 
Głosowanie radnych: 
 

 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie 
miasta Jastrzębie-Zdrój na 2020 rok 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 

przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
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 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych 
na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2020 rok. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 

przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

Ad. 5. 
Sprawy bieżące: 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój wraz z autopoprawką, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 
2019 rok wraz z autopoprawką 

 
 
Uzasadnienie do projektów uchwał przedstawił Dariusz Holesz – Skarbnik Miasta, 
zapowiedział wprowadzenie kolejnej autopoprawki na Sesji Rady Miasta.  
 
Anna Hetman 
Wczoraj otrzymaliśmy pismo z Olzy, organizacji, która składała wniosek w sprawie Łaźni 
Moszczenica, podane jest, że instytucja nie zgodziła się na zmianę lokalizacji realizacji 
tego projektu Postindustrialne dziedzictwo, na budynek Galerii Historii Miasta, musimy 
więc powrócić do pierwotnego zamysłu czyli Łaźnia Moszczenica. W związku z tym aby 
nie stracić możliwości realizacji projektu, pozyskanych środków i partnerów do kolejnych 
projektów, które w kolejnej perspektywie będą możliwe do realizacji musimy powrócić do 
pierwotnej lokalizacji czyli Łaźnia Moszczenica. Projekt będzie realizowany                            
w ograniczonym zakresie. Aby zmieścić się w środkach pozyskanych i zabezpieczonych                 
w budżecie będziemy ograniczać zakres modernizacji tego budynku do części niezbędnej 
do realizacji tego projektu. Pierwotnie była mowa o tym, że cały budynek będzie 
zewnętrznie zrobiony, wszystkie piony wyprowadzone od dołu do góry, mieliśmy 
zagospodarować pierwsze dwa poziomy w całości, pozostałe pozostawić na cele Centrum 
Innowacji Biznesu i Nauki. W tej chwili nie będzie nas stać na wykonanie całego tego 
obiektu, są tam trzy segmenty, jeden z nich chcielibyśmy zmodernizować na cele tego 
obiektu, pozostałe części pozostawić oczekując na środki z Innowacji aby zrobić to na 
cele biznesowo innowacyjne. 
 
Głosowanie radnych: 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój  
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 

przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój               

na 2019 rok  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 

przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
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 Pismo dotyczące zmiany przeznaczenia rezerwy celowej na zapewnienie realizacji 
projektów z udziałem środków z Unii Europejskiej zgodnie z warunkami przyznanego 
dofinansowania i rezerwy celowej na pokrycie  kosztów oddanych do użytkowania 
inwestycji 

 
Komisja przyjęła do wiadomości.  
 
 Projekt uchwały w sprawie ustalenia obowiązujących w 2020 roku stawek opłat za 

usunięcie i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg na parkingach strzeżonych 
oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku wydania dyspozycji usunięcia pojazdu, 
a następnie odstąpienia od jego usunięcia 

 
Uchwałę uzasadnił Grzegorz Osóbka – Komendant Straży Miejskiej  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 

przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 
 Projekt uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej                       

i społecznej, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych przewidziane dla Miasta Jastrzębie-Zdrój na rok 2019 

 
Uchwałę uzasadniła Anna Hetman- Prezydent Miasta. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 

przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 
 Projekt uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu 

w Mieście Jastrzębie-Zdrój, 
 
Anna Hetman 
Projekt uchwały z Inicjatywy Obywatelskiej, który wpłynął do Przewodniczącego, 
Przewodniczący ma obowiązek wprowadzić ją na najbliższą  Sesję Rady Miasta. Uchwała 
zawiera bardzo dużo błędów formalno-prawnych, po tej uchwale oburzyły się środowiska 
sportowe. Przewodniczący Rady Miasta uczestniczył w Radzie Sportu, słyszał, jaką opinię 
mają przedstawiciele innych dyscyplin. W uchwale zostały pominięte dwa Kluby, które 
już teraz są wpisane w uchwale o rozwoju sportu czyli judo i tenis stołowy. Wpisane są 
konkretne kwoty i procenty, które mają być przeznaczone na konkretne Kluby, co w 
ogóle nie może mieć miejsca, dlatego, że to są konkursy i w ramach konkursu Komisja 
obraduje, dzieli środkami zaplanowanymi w budżecie. Po jakimś czasie kiedy te 
środowiska zaczęły się kontaktować z osobami, które są autorami tej uchwały, wpłynęło 
pismo mówiące o wycofaniu tej uchwały do Komisji Kultury i Sportu. W piśmie napisane 
było, że podpisy mieszkańców nie były złożone pod tą wcześniej złożoną uchwałą do 
Rady Miasta.  

Komisja nie zajęła stanowiska wobec projektu uchwały. Stanowisko przyjęto 

głosami: za – 0, przeciw – 0, wstrzymujących się – 4. 

 
 Projekt uchwały w sprawie Rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy                         
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020 

 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Barbara Więckowska – Naczelnik 
Wydziału Dialogu Społecznego.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 

przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
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 Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych (19.709,21) 
 
Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 

przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 
 
 Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych (130.214,12) 
 
Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 

przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 
 
 Wniosek o umorzenie należności głównej, odsetkowej i kosztów postępowania 

sądowego oraz komorniczego z lokalu przy ulicy Miodowej (12 361,72) 
 
Wniosek omówiła Beata Olszok – Dyrektor Miejskiego Zarządu Nieruchomości. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 

przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 
 Wniosek o umorzenie należności głównej, odsetkowej i kosztów postępowania 

sądowego oraz komorniczego z lokalu przy ulicy Stodoły 
 
Wniosek omówiła Beata Olszok – Dyrektor Miejskiego Zarządu Nieruchomości. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 

przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 
 
 Wniosek o umorzenie zaległości z tytułu dzierżawy gruntu pod kiosk handlowy na 

targowisku miejskim przy ul. Arki Bożka (6 046,19) 
 
Wniosek omówił Marek Krakowski– Dyrektor Jastrzębskiego Zakładu Komunalnego. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 

przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

 
 Wniosek o umorzenie zaległości z tytułu dzierżawy gruntu pod kiosk handlowy na 

targowisku miejskim przy ul. Arki Bożka (5 130,86) 
 
Wniosek omówił Marek Krakowski– Dyrektor Jastrzębskiego Zakładu Komunalnego. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 

przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 
 Pismo Organizacji Międzyzakładowej Solidarność w sprawie Zarządzenia Prezydenta 

Miasta w sprawie zasad udzielania dofinansowania opłat za kształcenie dla nauczycieli 
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zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez miasto Jastrzębie-Zdrój. 
 
Komisja przyjęła do wiadomości.  

 
 Pismo Polskiego Towarzystwa Tanecznego dotyczące prośby o udzielenie wsparcia 

organizacyjnego i finansowego w realizacji Mistrzostw Polski tańca w Jastrzębiu-
Zdroju. 

 
Komisja zdecydowała o przekazaniu pisma WNIOSKIEM do Prezydenta Miasta.  

 

Ad. 6. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Tadeusz Sławik 
Prezydent Miasta był na audiencji w Watykanie u Ojca Świętego, otrzymał portret                     
z dedykacją Jana Pawła II, największego z Polaków, jestem zaskoczony, że portret 
znalazł się  w takim miejscu, w kącie, za płaszczami. Myślę,  że  portret winien wrócić na  
salę posiedzeń Rady Miasta.  
 
Bolesław Lepczyński 
Umiejscowienie portretu obok krzyża byłoby godnym miejscem.  
 
Szymon Klimczak 
Sala sesyjna byłaby właściwym miejscem.  
 

Ad. 7. 
Zakończenie posiedzenia.   
 
Przewodniczący Komisji – Szymon Klimczak podziękował wszystkim za przybycie,                           
po czym zakończył posiedzenie. 
 
Protokołowała 
Agnieszka Bąk        Przewodniczący Komisji   

Budżetu i Skarbu 
       

  Szymon Klimczak 


